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Vragen van het lid Oosenbrug (PvdA) aan de Staatssecretaris van Veiligheid 
en Justitie over ondertitelen van films als inbreuk op auteursrecht (ingezonden 
3 december 2013). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de berichtgeving «Ondertitelen van films als inbreuk 
op het auteursrecht»?1 

Vraag 2
Wanneer en waarom is sprake van inbreuk op het auteursrecht bij het 
ondertitelen van films zoals de ondertitelsites doen? 

Vraag 3
In hoeverre is er sprake van inbreuk op het auteursrecht als samenvattingen 
van de filmtekst worden gegeven? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de auteurswet innovaties op internet als ondertitelsites 
moet bevorderen in plaats van belemmeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat door zelfgemaakte ondertitels ook films en series 
toegankelijk worden voor Nederlandstaligen, die (nog) niet met Nederlandse 
ondertitels uitgebracht zijn? Worden zelfgemaakte ondertitels, waarvoor geen 
commercieel alternatief is ook gezien als inbreuk op het auteursrecht? Zo ja, 
vindt u dit wenselijk? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de auteurswet zo dient te zijn ingericht dat innovatieve 
nieuwe (internet)diensten zich kunnen ontwikkelen? Zo nee, waarom niet? Zo 
ja, welke aanpassingen bent u van plan voor te stellen?

1 http://blog.iusmentis.com/2013/11/28/ondertitelen-van-films-als-inbreuk-op-het-auteursrecht/
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